
Dr. Ács Vera Judit  
 

  
  

 

Munkahely: Belügyminisztérium  

Munkakör: jogász  

  

Dr. Ács Vera Judit vagyok.  Piliscsabán lakom több mint 20 éve. Két lányom van, 
az egyik már elballagott a Páduai Gimnáziumból, a másik lánykám még idejár. 
Jogászként dolgozom a közigazgatásban.  
 
1999-ben végeztem az ELTE Állam- és Jogtudományi Karán, majd később a 
Szegedi Egyetemen munkajogi és társadalombiztosítási szakjogász képesítést 
szereztem, majd ugyanezen az egyetemen PhD tanulmányokat folytattam.  
 
2000-ben kezdtem el dolgozni a Szociális és Családügyi Minisztériumban 
európai uniós jogi területen.  Kisebb-nagyobb megszakításokkal azóta is 
minisztériumban dolgozok. Jelenleg az Európai Egészségügyi, Szociális és 
Köznevelési Főosztály uniós jogi osztályát vezetem.  
 
Kezdettől fogva a személyek szabad áramlásával, s az ahhoz tartozó szociális 
biztonsági koordinációs joggal foglalkozok (egyéb más mellett). Ez annyit tesz, 
hogy ismerem azokat a szabályokat és eljárásokat, amelyeket követni kell, ha 
valaki másik országba megy dolgozni vagy tanulni, és például megbetegszik, 
vagy hogy melyik tagállamtól kérhet családi ellátásokat a szülő, ha 
Magyarországtól eltérő tagállamban dolgozik, míg gyermeke Magyarországon 
tanul.   
 
Jogászként jogalkotói, jogharmonizációs, sokszor pedig jogi elemzői munkát 
végzek az uniós jog és a magyar jog összhangjának megteremtése érdekében.  
  



 Botzheim Réka 
 
 

  
 

  

Foglalkozás: végzős szülésznő hallgató,  

Munkahely: MedEnd Meddőségi és Endometriózis Intézet  

 
Botzheim Réka vagyok, négy évvel ezelőtt magam is közületek, a Páduai 

Szent Antal Gimnáziumból nyertem felvételt a Semmelweis Egyetem 

Szülésznő szakára.  

 
Jelenleg végzős évemet töltöm, de sok tapasztalattal rendelkezem a 

klinikai gyakorlatoknak köszönhetően. A szülőszobai, nőgyógyászati- és 

újszülöttosztályos gyakorlatok és az egyetemi tanulmányok mellett 

Budapesten a MedEnd Meddőségi és Endometriózis Intézetben dolgozom, 

ahol a szülésznői létnek egy teljesen másik oldalát is megismerhettem.  

 

A klinikán töltött időnek és a munkahelyemnek köszönhetően nem csak az 

egyetemi évekről, hanem a szülésznők munkájáról és magánéletéről is 

mesélhetek Nektek.   

  



Fetter Dóra 
 

 
 
 

Foglalkozás: újságíró 
 
Fetter Dóra vagyok, újságíró. Öt éve érettségiztem a Páduaiban, nemrég 

volt az osztálytalálkozónk.  

Jöjjenek a száraz tények: kommunikáció és médiatudomány szakot 

végeztem alapszakon és mesterszakon is, éltem közben Hollandiában és 

Görögországban – utóbbi inkább a tengerparton hesszelésről szólt, mint 

komoly tanulmányokról. :))  

Most az ELTE Filozófiatudományi doktori iskolájába járok, és mellette 

újságíróként dolgozom. De dolgoztam már galériában, civil szervezetnél, 

zenei fesztiválon és bébiszitterkedtem is – bármelyiket szívesen csinálnám 

újra.  

Ezekről is szívesen mesélek, remélem a száraz tényeknél tudok majd 

izgalmasabb sztorikat mondani, de inkább a ti kérdéseitekre vagyok 

kíváncsi.   

  



Deák Tamás  
 

 

 
 

 

Munkahely: Erste Bank Hungary Zrt.  

Munkakör: vállalati ingatlanfinanszírozási vezető  

  
Közel harminc éve szereztem főiskolai diplomát, azóta szinte végig bankokban 
ingatlanok (irodaházak, bevásárlóközpontok, raktárak, szállodák) finanszírozásával 
foglalkozom.  A számokkal és logikai összefüggésekkel barátságban vagyok, ezért 
kerültem erre a területre.  Emellé társult egy vezetői ambíció, így lettem vezető.  
 
Hajt a kíváncsiság, hogy megértsem, hogyan tudunk komplex érdekrendszereket 
összehozni, és üzletet kötni (egy-egy hitelügylet előkészítése akár egy teljes év is lehet,) 
és fűt az ambíció, hogy olyan csapatot építsek, amely igényes, és magas színvonalon 
kíván teljesíteni.  Mindez csak akkor működik, ha szívesen vagyunk együtt és számít 
nekünk a másik ember a munkán túl is.  Szeretem a légkört, amelyben a feladatainkat 
végezzük.  
 

A bankszektor nagyon sokféle feladattal foglalkozik, emiatt sokféle ember tud ott 
kiteljesedni.  Ahogy a közgazdaságtan egy széles körben alkalmazható ismeret, úgy 
munkahelyként egy bank is felkínálja a lehetőséget, hogy az ember megtalálja a 
számára legjobban illő szakterületet.  Szívesen mesélek erről bővebben.  
 
Iskolák:  
BA, 1995, Swarthmore College, USA  

Pénzügyi Szakközgazdász, 2000, Budapesti Közgazdasági Egyetem,   

MBA, 2007, Manchester Business School  

 

Munkahelyek:  

1995-2005 Raiffeisen Bank, ingatlanfinanszírozás vezető  

2005-2008 Budapesti Ingatlan Nyrt. vezérigazgató  

2009 óta Erste Bank Hungary Zrt., ingatlanfinanszírozás vezető és Erste Ingatlan Kft. 

ügyvezető  

 
  



Nagy Bernát Tamás 
 

 

 

Foglalkozás: alkalmazott környezetkutató, projektmenedzser 

Munkahely: MOHU MOL Hulladékgazdálkodási Zrt. 

 
 
Nagy Bernát Tamás vagyok, alkalmazott környezetkutatóként végeztem az 

ELTE TTK-n. Az egyetem után öt éven keresztül a hazai 

hulladékgazdálkodás közszolgáltatási szegmensében dolgoztam 

különböző területeken, majd a Miniszterelnökségen vezető-

kormányfőtanácsosként a hazai RRF program kialakításán és 

megvalósításán dolgoztam.  

 

Jelenleg a MOHU MOL Hulladékgazdálkodási Zrt. Beruházási csapatában 

egyszemélyi felelősségű projektmenedzserként dolgozom, elsősorban 

járművek beszerzésén. Perbálon élünk, három gyermekünk van, 

feleségem, Rozi az iskola volt tanulója.  

  
  



Dr. Borvendég Zsuzsanna 
 

 

 

Foglalkozás: történész, jogász, politikus 

Munkahely: Európai Parlament 

 

Dr. Borvendég Zsuzsanna vagyok, történész és európai parlamenti 

képviselő. Történelem szakos és jogászi diplomát szereztem, majd 

közvetlenül az egyetem elvégzése után kutató történészként kaptam állást 

az állambiztonsági levéltárban, ahol a kommunista titkosszolgálatok és 

állambiztonsági szervezetek iratait őrzik. Húsz évig dolgoztam itt, 

miközben közel 10 évet otthon töltöttem gyermekeimmel.  

Kutatásaim eredményeit számos könyvben és tanulmányban publikáltam, 

amelyeket sokan érdeklődéssel olvastak. A könyvek sikerének 

köszönhetően számos lehetőséget kaptam különböző médiumoknál: 

újságcikkeket írtam, tudományos műsorok készítésében vettem részt és 

több dokumentumfilmben szerepeltem szakértőként, sőt egy 

dokumentumfilm-sorozat forgatókönyvírásával és a házigazda szerepével 

is megbíztak. 

2019 és 2023 között a Magyarságkutató Intézet tudományos 

munkatársaként dolgoztam, majd 2023 elején felkérést kaptam a Mi 

Hazánk Mozgalom elnökségétől, hogy vállaljam el az európai parlamenti 

választásokon a listavezetőséget. Pártonkívüli civilként kerültem ki idén 

júniusban az Európai Parlamentbe, ahol jelenleg politikusként képviselem 

a hazámat.  

  



Botzheim Dávid 

 

 

Foglalkozás: gépjárműipari mérnök 

Munkahely: Mercedes-Benz Manufacturing Hungary Kft.  
  

Pilisvörösváron nőttem föl és a felső tagozatot, illetve a gimnáziumot 

a Páduaiban (akkor még Ward Mária Iskolában) végeztem. 

2012-ben kezdtem tanulmányaimat a Kecskeméti Főiskolán az akkor 

egyedülállóként induló duális képzésben, melyet a Főiskola a Mercedes-

szel közösen indított. 

2016-ban a diploma megszerzése után lehetőségem volt a cégnél 

elhelyezkedni. Nyolc évet dolgoztam üzemmérnökként az Összeszerelő 

üzemben, és idén váltottam munkakört, immáron a Logisztika részlegen a 

felfutási alkatrészek koordinálásáért felelek. 

2018 óta Kecskeméten élek a feleségemmel, és még idénre várjuk a 

kisfiúnkat. Szabadidőmben zenélek és sportolok. 

Már nagyon várom a találkozást, egyrészt, hogy visszatérhessek kicsit a 

régi iskolámba, másrészt, hogy átadhassak fontos dolgokat azokból a 

tapasztalatokból, amiket eddig gyűjtöttem, remélhetőleg ezzel segítve 

Titeket a pályaválasztásotokban.   



Farkas György 

 

 

 

Munkakör: projektmenedzser, értékesítő  
 
Munkahely: GET Gyártó és Szolgáltató Kft, Fonyód  
 

A nevem Farkas György, A GET Gyártó és szolgáltató Kftnél vagyok projektmenedzser, 

értékesítő. 2017 év végétől dolgozom ebben a pozícióban kisebb nagyobb változásokkal, 

de e lényeg nagyjából azonos.  

 

2017 év végén, 2018-ban a cég ukrajnai képviseleténél kezdtem el a munkámat, 2018-

tól a kinti céget is vezetem, 2022-től a magyarországi cégnél is dolgozom. Korábban is 

értékesítéshez és cégvezetéshez kapcsolódott a munkám egészen 2004-től.  

 

Középvezető voltam multinacionális cégcsoportnál, volt időszak, hogy saját 

vállalkozást vezettem, de lényegében 2004-től folyamatosan a piaci szférában és az 

értékesítés körül tevékenykedem.  2004-et megelőzően a nonprofit szférában 

dolgoztam, amit megelőzően rövid ideig (1998-2001) tanítottam. Három gyermek 

édesapja vagyok.   

 

Életemben és ebből adódóan a munkahelyeimen is leginkább a szervezés és a 

folyamatok összerakása, építése vonzott. Leginkább az motivált, hogy bebizonyítsam 

mindig az újabb és újabb helyzetekben, hogy képes vagyok megoldani a feladatot, 

közben legyen érdekes, alkotó és mérhető az eredmény. Könnyen kommunikálok, de 

az értékesítésben kihívás és emiatt komoly tanulás és tapasztalat volt az, hogy ne csak 

elmondjam, amit akarok, de meg is halljam, hogy más mit mond, mit szeretne.  

A belföldi piacok mellett a külpiacok is hozzám tartoznak, jelenleg a cégnél mind 

értékesítési, úgy beszerzési oldalon is, emiatt gyakran vagyok úton. 

  



Maczó Hanga Virág 
 

 

Foglalkozás: pszichológus  

Munkahely: Dorogi Pedagógiai Szakszolgálat  

Maczó Hanga, gyermek-és ifjúsági klinikai és mentálhigiéniai 

szakpszichológus jelölt, okleveles pszichológus vagyok. A Dorogi 

Pedagógiai Szakszolgálatnál pszichológusként dolgozom.  

Az egyetem évei alatt az utazó gyógypedagógiai hálózat munkatársa 

is lettem, ahova a mai napig besegítek. Pszichológusi munkám fő részét a 

tanácsadás, pszichés megsegítés (terápia) teszi ki, mely főként 

gyermekekkel, serdülőkkel, fiatal felnőttekkel és szüleikkel történik 

egyéni, családi, illetve csoportos formában.  

Kisebb részben szakértői munkában veszek részt, melynek célja a 

tanulási, magatartási, pszichés zavarok, nehézségek szűrése, valamint 

magába foglalja a fejlettségi-, képességvizsgálatokat csecsemőknél és 

kisgyermekeknél is. A pszichológusi hivatás igen izgalmas terület. Minden 

nap változatos, bár hasonló kategóriába tartozó problémákkal 

találkozunk, mégis minden terápiás folyamat az adott klienshez igazított, 

így kreativitást is igénylő szakma. Integratív szemléletben dolgozom, 

melyben helyet kap a viselkedésterápia, rendszerszemlélet, kisebbekkel 

játékterápia, valamint relaxációs-és mindfullness technikák is.   

  



Szilágyi Özséb 

 

 
 
 
 
 
 
 

Kérd Istent, hogy mutassa 
meg mi a te hivatásod! :)  

 

 

Foglalkozás: ötvös 

Az otthoni műhelyben már kiskoromban megismertem sok fém és famegmunkáláshoz 

használatos szerszámot és gépet. Gyerekként több használati, valamint dísztárgyat 

készítettem.  

2005-ben érettségiztem. Utána autófényezőként végeztem és egy évet dolgoztam a 

szakmában.  

Ozsvári Csaba ötvösművésznél három hónapot tanulhattam, ahol az ötvös szakma 

cizellálás részébe kóstolhattam bele. Itt egyházi megrendelésre dolgoztunk.  

2011-ben aranyműves szakon végeztem, ahol az ékszerkészítés rejtelmeit sajátíthattuk 

el. A tanuló idő alatt osztálytársaimnak a szakmához elengedhetetlen gépeket 

terveztem és építettem.   

2012-ben létrehoztam saját vállalkozásomat az Ötvös Özséb Kft.-t. Főleg cizellált 

fémdomborításokat csináltam, gyakran fával ötvözve.  

 2012-ben alapítottunk Budakeszin a Keszi-Artot, amely a helyi művészeknek teremt 

lehetőségeket a művészi alkotásaik megismertetésére.  

 2013 óta a Bojti ékszer manufaktúra aranyművese és drágakőfoglalója vagyok, ahol 

exkluzív esküvői ékszereket tervezünk, készítünk.   

2022 óta az Esztergomi Bazilika kegytárgyboltjába készítek kereszteket, fali órákat, 

különböző dísztárgyakat.   

2023 óta belekóstolhattam az alpin favágásba, amit rendkívül férfias munkának tartok, 

és a fakitermelői képzést is elvégeztem. 

  



Vörös Márton Péter 

 

 

 

Foglalkozás: mentőtiszt  
 
Munkahely: Országos Mentőszolgálat, Terrorelhárítási Központ   
 

Tanulmányok:  
Had- és Biztonságtechnikai mérnök BSc  
Mentőtiszt BSc  
Egészségügyi mérnök MSc  
Egészségügyi menedzser MSc  
  

Szentendrén végeztem a Ferences Gimnáziumban, feleségem pedig 

itt a Páduai Szent Antal Gimnáziumban. Három fantasztikus és energiával 

telt gyermekünk van. 16 éve dolgozom az Országos Mentőszolgálat 

kötelékében, kezdetben mentőápolóként, majd a diploma megszerzését 

követően mentőtisztként. 2022 óta a Köztársasági Elnöki és 

Miniszterelnöki testőrség tagjaként végzek egészségügyi biztosítást.   

Gyermekkorom óta vonzott az egészségügy, azon belül is elsősorban 

a sürgősségi ellátás. Mind a mentőzés, mind a személyvédelem egy 

életforma, mely kihívásokkal teli, folyamatos változatosságot biztosít és 

maximális felelősséget igényel. 24 órás munkák és akár többnapos, a 

családtól és otthonunktól való távollétek mellé a közösségen belüli, 

bajtársi összetartás többet ad, mint egy kollegiális kapcsolat. Számomra a 

mentőzés nélkülözhetetlen, a személyvédelem pedig megtiszteltetés.  

 

  



Csizmadia Orsolya 

 

 

 

Foglalkozás: gyógypedagógus, gyógytornász 

Munkahely: Summa Vitae Alapítvány Lakóotthon,  

Pest megyei otthonápolás gyógytornászi szolgálat 

 

Csizmadia Orsolya, tősgyökeres piliscsabai vagyok, itt nőttem fel, és 

családommal továbbra is itt élek. Tanulmányaimat ebben az iskolában 

kezdtem, – akkor még állami nyolcosztályos általános iskola volt – utána 

Budapesten a Toldy Ferenc Gimnáziumban érettségiztem. 16 éves 

koromban eldöntöttem, hogy sérült emberekkel szeretnék foglalkozni, így 

a Gyógypedagógiai Főiskolára jelentkeztem. A főiskolai tanulmányaim 

közben rájöttem, hogy a mozgásfejlesztés/gyógytorna is érdekel, ezért a 

gyógypedagógiai diploma megszerzése után tovább tanultam 

gyógytornásznak is (másoddiploma). Majd lovasterapeutai szakképesítést 

is szereztem, több évig a helyi lovardákban is dolgoztam. Jelenleg két 

munkahelyem van: a Summa Vitae Alapítvány Lakóotthon 

magánrendelője és a Pest megyei otthonápolás gyógytornászi szolgálata. 

 Nagyon szeretem a munkámat, foglalkozom idősekkel, felnőttekkel 

és gyermekekkel is. Munkám során sok érdekes emberrel ismerkedek meg. 

Nagyon szeretek mozogni, tornázni, futni, biciklizni, túrázni, lovagolni és 

síelni. Munkám során nagy hangsúlyt fektetek arra, hogy mindenki 

megtalálja a számára megfelelő mozgásformát.   

  



Kántor Ervin 

 

 

Foglalkozás: építőmérnök 
 
Munkahely: A-Híd Zrt. 
 

 

1991-ben a Budapesti Műszaki Egyetemen végeztem az építőmérnöki karon a 

szerkezetépítő szakon. Egyetem után rögtön a Hídépítő Vállalatnál kezdtem el dolgozni. 

Azóta is itt dolgozom, persze néha megváltozott a cég neve, vagy a tulajdonos. Időközben 

egy nagyobb vállalatcsoporttá nőtte ki magát a cég, melynek zászlóshajójánál, a magyar 

magántulajdonban levő A-Híd Zrt.-nél dolgozom. Rendkívül mozgalmas, változatos a 

munkám, kitűnőek a kollégáim, ráadásul mindig “helybe jött” a változás ezért nem éreztem 
sosem késztetést a munkahely változtatásra. 

A cégünk fő profilja a hídépítés, de ezen kívül mindent is építünk: metrót, középületeket, 

ipari, kommunális, vízépítési, vagy akár katonai, illetve nukleáris létesítményeket. 

A hosszú évek során a munkahelyi mérnöki beosztásból a tapasztalataim növekedésével 

párhuzamosan eljutottam a projektvezetői pozícióig, amelyben másfél évtizedig alkottam. 

Már kezdetben is olyan nagy beruházások megvalósításában vehettem részt, mint például 

az esztergomi Suzuki autógyár, az M0 autópálya első üteme, a Rákóczi híd építése 

(leánykori nevén: Lágymányosi híd). Az M7 autópálya Ordacsehi-Zamárdi szakaszon 

tucatnyi híd építésvezetője voltam. Időközben elkezdődött az M4 metró építése, ahol a 

Fővám téri metróállomás szerkezetépítésének projektvezetője és felelős műszaki vezetője 

voltam. A projektvezetői munkák után 2021-től a cég beszerzési vezetőjeként immáron a 

cég összes projektjével kapcsolatos beszerzést segítem a legoptimálisabban megvalósítani. 

Folyamatosan alkalmam van a nemzetközi szakmai gyakorlat megismerésére, és 
elsajátítására is, erősen hiszek az életfogytig tartó tanulásban. 

Szeretem a térben és időben, valamint tartalomban is változatos, sok kreativitást, 

szervezőkészséget, tudást, felelősséget kívánó munkát, ráadásként a munkám eredménye 
maradandó, túléli az alkotóit. És mindezt egyfajta szabadságként élem meg. 

Szóval, remélem, hogy ebből a változatos, szerethető szakmából sikerül a számotokra is 

felvillantani néhány részletet, ami alapján Ti is kedvet kaptok ehhez a hivatáshoz. Addig is 
látogassatok el a céges honlapunkra: www.ahid.hu . 

  



Dr. Bednárik Mihály 

 

 

 

Foglalkozás: aneszteziológia és intenzív terápiás szakorvos 

Munkahely: Semmelweis Egyetem Gyermekgyógyászati Klinika Intenzív 

Osztálya 

 

A Semmelweis Egyetem Gyermekgyógyászati Klinika Intenzív Osztályán 

dolgozó aneszteziológia és intenzív terápiás szakorvos vagyok. 

Feleségemmel és idén született kislányunkkal Budapesten élünk. Egy éve 

dolgozom mostani munkahelyemen, előtte az egyetem elvégzése után 5 

évet dolgoztam felnőtt intenzív osztályon. A kórházban a betegellátáson 

kívül feladatom még az egyetemi oktatásban való részvétel, gyakorlatok 

tartása. Szeretem a munkám során azt, hogy az egészségügyi munka során 

mindig csapatban dolgozhatok, és hogy még a legnehezebb helyzetekben 

is lehet remény és segíthetünk a bajbajutottaknak. 

  



Soós András 

 

 

 

 

Foglalkozás: gazdaságinformatikus, info-bionikai mérnök 

 

 

Kezdetben általános szoftverfejlesztőként mobil applikáció fejlesztéssel, és 

webfejlesztéssel foglalkoztam, majd áttértem a mesterséges intelligencia 

modellek fejlesztésére. A fő szakterületem az AI alkalmazása orvosi 

területen, de az elmúlt időszakban dolgoztam önvezető autók szoftverein 

is, jelenleg pedig okosvárosokkal, városi zöldterületekkel foglalkozom. 

Tanulmányaimhoz a motivációt a biológia és informatika ötvözésének 

érdekességei adták, kíváncsi voltam hogyan tudjuk a mérnöki szemléletet 

az egészségügyben hasznosítani. Várok mindenkit szeretettel egy kötetlen 

beszélgetésre, akit érdekelnek az egészségügy kihívásai, a mesterséges 

intelligencia, vagy csak általános az informatika világa!     

 

  



Kapócs Kristóf 

 

 

 

Foglalkozás: informatikus, szoftver fejlesztő 

Munkahely: Oracle, Oracle Application Labs  

 

Az Oracle-nél dolgozom belsős üzleti alkalmazások fejlesztésén; korábban 

projekt alapon dolgoztam több vállalatnak (weboldalak, video-streaming 

szolgáltatók, bankok és biztosítók). Számomra nagyon fontos, hogy a 

modern IT világ megbízható és zavarmentes módon kapcsolódjon 

mindennapi életünkbe - és nem fordítva, hogy a digitális világ magába 

olvaszt minket. Munkámban legfontosabb feladatom, hogy megértsem az 

‘ügyfél’ igényeit és azoknak megfelelő, hatékony szoftveres megoldást 

készítsek -  csapatban dolgozva. Munkán kívűl szeretem a természetet és 

az aktív pihenést (pl. síelés).  

  



Benyó Pál Bertalan 

 

Foglalkozás: vegyészmérnök 

Munkahely: IMSYS Kft. Analtikai laboratórium  

 

Az IMSYS Kft analitikai laboratóriumában dolgozom 

vegyészmérnökként két éve. Először különböző műszeres és klasszikus 

analitikai kémiai technikákkal foglalkoztam, a beérkező minták kémiai 

összetételét határoztam meg. Főként környezeti minták, ivóvíz és 

fürdővizek vizsgálatával foglalkozom, de vannak más, érdekesebb 

(különlegesebb) minták is.   

Emellett fél éve egy új, automatizált műszer módszerfejlesztésén 

dolgozom, jelenleg ez tölti ki munkaidőm nagy részét (nem a műszert 

fejlesztem, hanem a felhasználásán finomítok). A munka mellett a 

Műegyetemen végzem a vegyészmérnöki MSc-t, folyamatmérnöki 

szakirányon.  

 
  



Gyarmati Lilla 

 

 

 

Foglalkozás: újságíró 

Gyarmati Lilla vagyok, korábban a pilisianyu.hu, a Piliscsabai Polgár és a 

Solymári Hírmondó újságírója, szerkesztője, három gyermek édesanyja. 

Gimisként tanári pályára készültem, ezért német-történelem szakot végeztem a 

Pázmányon, majd egy müncheni ösztöndíj után két évet Németországban 

dolgoztam telephelyvezetőként (előtte pedig pultosként egy szórakozóhelyen, de 

pssszt…).   

Hazaköltözésünk és a gyerekeink születése után kezdtem el írni a pilisianyu.hu-

t, mert nagyon hiányzott egy olyan oldal a világhálón, ami a környékbeli 

édesanyáknak szól. Innen találtak meg és kértek fel, hogy dolgozzak "hivatalos" 

újságíróként előbb a Polgárnál, később a Hírmondónál. Jelenleg más területen 

tevékenykedem – marketing- és irodavezető vagyok építőipari családi 

vállalkozásunkban.  

Néha úgy érzem, mindent is csináltam már a honlapszerkesztéstől a hordozós 

tornán át a targoncavezetésig… De így vagyok igazán önmagam, hiszen annyi 

minden érdekel. Ha téged is hajt a kíváncsiság, de nem tudod, hogy merre vihet 

a világban, akkor gyere és beszélgessünk egy jót a pályaorientációs napon! 

  



Filep Eszter 

 

 

 

Foglalkozás: építészmérnök, pszichológus hallgató 

 

Filep Eszter vagyok építészmérnök, pszichológus hallgató. Nagyon 
szeretem az izgalmas, hasznos tereket és nagyon szeretek gondolkozni az 
építészet peremterületeinek kérdéseiről. Így az egyetem alatt is kerestem 
azokat a lehetőségeket, ahol építészetelméleti témákkal tudtam foglalkozni 
– fő kutatási témám a kisgyermekkori fejlődés tereinek vizsgálata volt. 
Emellett már hallgatóként is lehetőségem nyílt megismerni az építészet 
egyéb területeit a felmérésektől, a pályázatokon át a kivitelezésig, alkotó 
táborokig. Építészeti munkáim és kutatásaim során vissza-vissza tértem az 
emberek és a környezet kapcsolatának kérdésköréhez, ez volt a fő 
motivációm abban, hogy diploma után jelentkeztem pszichológiát 
hallgatni. Habár elsőre úgy tűnhet távol áll egymástól a két tudomány, 
szerintem nagyon izgalmas folyamat pályakezdőként felfedezni azokat a 
témákat, részterületeket, amik igazán magával ragadják az embert.   
 
Mesélni fogok arról, hogyan áll össze egy építészeti terv, hogy tényleg 
állandóan éjszakázunk -e leadások előtt, számomra mi olyan izgalmas a 
környezetpszichológiában, milyen egyéb területeken volt hasznos az a 
grafikai tudás, amit az egyetemen kaptam és hasonlók. Izgatottan várom, 
hogy találkozzunk! 
  



Bobák Bence  
 
 

 
 

Foglalkozás: hangmérnök, egyetemi oktató  

Munkahely: Szabadúszó - SZFE, Pannónia Stúdió, Budapest  
 

 

Bobák Bence, a Pannónia Stúdió hangmérnöke vagyok. Miután 

leérettségiztem, a Szent György Hang- és Filmművészeti Technikumba 

jártam hangmester szakra, majd a Színház- és Filmművészeti Egyetem 

hangmester (Sound Director) szakán folytattam tanulmányaimat. Már az 

egyetem alatt kezdtem a Pannóniában, ahol azóta is dolgozom. A 

népzenétől elkedve a pop/rock-on keresztül a filmzenéig szinte minden 

műfajban készítettem felvételeket és mixeket, mind magyar, mind külföldi 

produkciókhoz is. Van egy otthon stúdióm is, ahol kifejezetten szeretek 

időt tölteni, itt legtöbbször filmek utómunkájat végzem. Avid - Dolby 

Atmos Certified Professional vagyok. Pár projekt, amikben részvettem: 

Star Trek: Prodigy, Netflix: Squid Game, Netflix: Wednesday, M. Night 

Shyamalan: Old, Ivan and The Parazol, After Crying  

 

  



Szabó Benedek 

 

 

 

Foglalkozás: orvostanhallgató, 

Semmelweis Egyetem Általános Orvostudományi Kar 

 

Kiskoromtól kezdve folyamatosan érdeklődtem a természettudományok, 
főleg a biológia és a kémia iránt.  
 
 Tanulmányaimat itt kezdtem a Páduaiban egészen nyolcadik osztályig. 
Utána az Apáczai Csere János gimnáziumban a biológia tagozaton 
folytattam. Jelenleg ötödéves orvostanhallgató vagyok a Semmelweis 
Egyetem Általános Orvostudományi Karán.  
 
Az egyetemen részt veszek TDK munkában, ami a tudományos kutatások 
világába enged bepillantást. Témám a bélbaktériumok és a vastagbélrák 
kialakulásának kapcsolata, valamint vizsgáljuk, hogyan hathat a bélflóra 
összetételének megváltoztatása a vastagbélrák kezelésére.  
 
 Nemsokára szakosodási irányt kell választanom az egyetem utáni 
időszakra, ami számomra valószínűleg a mikrobiológia és az infektológia 
lesz.  
 
Meggyőződésem, hogy jó orvos az lesz, aki aktívan, már-már 
szenvedélyesen tanulja az emberi testet és annak működését.  
  



Széles Ákos  

 

 

Munkahely, munkakör:  

MTB Hungary Zrt vezérigazgató  

Pilis Sales Kft. ügyvezető, pultos  

Piliscsabai Önkormányzat önkormányzati képviselő, PFB alelnök  

Munkakör: vezető tisztségviselő  

 

Széles Ákos, az MTB cégcsoport alapítója, vezetője vagyok. Dunaföldváron 
nőttem fel. 2015 óta élek Piliscsabán francia származású feleségemmel, 
akivel három kis gyermeket nevelünk.  
 
2007-ben, 24 évesen alapítottam első vállalkozásomat, ami most már 
nemzetközi piacokon is jelenlevő cégcsoporttá nőtte ki magát. Az MTB 
cégcsoport piacvezető munkavédelmi szolgáltató a magyar piacon és 
előkelő helyen van az építőipari állvány szektorban is.  
 
Jelenleg az ELTE-GTK MBA (Master of Business Administration) szakon 
tanulok, hogy a gyakorlati tapasztalataimat megfelelő elméleti 
ismeretekkel tovább tudjam fejleszteni. Továbbá a piliscsabai közéletre 
fordítok időt és energiát, ami magában foglalja az önkormányzati 
képviselőséget és a klotildligeti Kiskopár Bisztró közösségépítő szerepének 
megteremtését is.  
  



Molnár Tamás 

 

 

Foglalkozás:  

kaszkadőr, karate edző 

 

 
Molnár Tamás vagyok, egykori páduais (akkor még Ward Mária) tanuló. 
Jelenleg a piliscsabai karate csapat vezetőjeként tartok karate edzéseket itt, 
Piliscsabán. Harcművészeti és akció filmek iránti szeretetből a filmes vonalon is 
elindultam, és dolgoztam kaszkadőrként több mint tíz évig hazai, de főként 
külföldi gyártású kisebb-nagyobb mozifilmekben (többek között Terminátor, 
Herkules, 47 Ronin, Asterix és Obelix, Fallen, Viszkis), sorozatokban (Aranyélet, 
Katedrális, Borgiák, Az utolsó királyság), illetve reklámfilmekben. Kisiskolás 
koromban az akkori akciósztárok, mint főként Bruce Lee, Jackie Chan, Jean-
Claude Van Damme akció filmjei lenyűgöztek, és egy fajta irányt mutattak, 
példaként jártak a fel nem adásban, kitartásban, önmegvalósításban. Már akkor 
tizenéves korom elején tudtam, hogy ez az irány az én irányom is.  
 
Eleinte otthon, majd amint lehetőség nyílt rá, 1996-ban karatét kezdtem 
gyakorolni a megalakuló piliscsabai klubban. 18 évesen, immár fekete övesen, 
saját utánpótlás csapatot vezettem. Azonban a filmes vonal határozta meg ezen 
irányultságot, így a 20-as évek elején eleinte statisztaként az Eragonban, majd 
rá egy évre kaszkadőr edzésekre kezdtem járni. Három-négy év után pedig 
filmben (Katedrális sorozatban) is szerepelhettem. Ez indította el a kapcsolati 
szálakat, és kerültem egyre előrébb a hazai és külföldi filmes koordinátorok 
körében.   
 
Ma kaszkadőrként már nem dolgozom. Azonban a karate megmaradt: edzőként 
tanítom a kicsiket és nagyokat a Piliscsabai karate edzőteremben.  
Ez az út megtanított álmodni, célokat kitűzni, tenni értük és megvalósítani 
azokat. Hinni, akarni és dönteni. Tanulni, tapasztalni és megint csak tanulni, 
ami az életem minden területére kihat már. A harcművészet, a karate pedig 
közelebb vitt a magabiztosabb és mellette nyugodtabb, békésebb, együttérzőbb 
és a környezetemre nézve is segítőbb élethez, önmagamhoz.  
  



Tóth Zoltán 
 

 
 
 
Tóth Zoltán vagyok, 
 
 
az elmúlt 14 évben szervezetfejlesztő tanácsadóként döntően 

multinacionális cégekkel dolgozom, eddig közel negyven ilyen ügyfelem 

volt. Tanultam itthon, Torontóban, Oxfordban, Szentpéterváron, 

Moszkvában, Münchenben és Buffaloban. Magyarországon kívül itt 

dolgoztam: Ukrajna, Románia, Szerbia, Anglia, Kanada, Szlovákia, USA. 

Önkéntes tevékenységem többek között az idén 25 éves Ifjúsági Üzleti 

Program megalapítása (www.ctpiup.hu) és vezetése. Voltak nehéz 

időszakok az életemben, sokszor megbuktam az általános iskolában, 

hetedikben 114, nyolcadikban 127 intőm volt, három éve elváltam. 

Élsportoltam, szenvedélyem a sport, „szenvedély-termékem” egy olyan 

fejlesztés, amely 2014-ben, Londonban elnyerte a világ legjobb termék 

díját saját kategóriájában.    

  

http://www.ctpiup.hu/


Dr. Tóth Eszter Anna 

 

 

 
 

 

 

 

 

Foglalkozás: jogász 

Munkahely: KPMG Global 

Services Hungary 

 

 

 

 

Sziasztok! 😊 

Dr. Tóth Eszter Anna vagyok. 2020-ban végeztem a Pázmány Péter 

Katolikus Egyetem Jog- és Államtudományi Karán. Előtte pedig a Ward 

Mária Gimnáziumba jártam Piliscsabára – azaz ide a Páduaiba. 

A végzést követően több helyen is dolgoztam már – ha találkozunk, 

akkor kifejtem.😉 Jelenleg a KPMG Global Services Hungarynál vagyok, 

nemzetközi ÁFA regisztrációkkal foglalkozom. Erről is szívesen mesélek 

majd, ha érdekel benneteket! 

Az előadásomban főleg az egyetemi létről, a szakirány választásról, 

versenyzésről, első munkahelyek szépségeiről és a karrierépítésről 

mesélek majd. #ottali 

  



Kardeván Lapis Gergely 

 

 

 

 

Foglalkozás: építész tervező 

Munkahely: Gálatech tervezőiroda 

 

 

 

 

Kardeván Lapis Gergely, építész vagyok. Egy kisebb irodában 

vezetem a tervezési projekteket. Korábban egy nagy építészirodában, 

városrésznyi beruházások tervezésében vettem részt. 

Eddig semmi meglepő – az építészethez vezető utam azonban elég 

szokatlan volt. Eredetileg magyar-esztétika szakon végeztem, és tizenöt 

éven át irodalomtörténetet tanítottam a Pázmány magyar szakán. Kutatási 

területem a 19. századi magyar irodalom volt, sokat foglalkoztam Petőfi és 

Arany munkásságával, valamint a századforduló irodalmával. Ezalatt 

középiskolában is tanítottam félállásban, leghosszabb ideig a Páduaiban, 

ahol két szuper osztályt vittem magyarból négy éven át (Szegények!). 

Szerettem ezt a pályát, de volt bennem egy olthatatlan vágy egy másfajta 

alkotómunka iránt. Így kezdtem el második szakmaként építészetet 

tanulni (YBL, PTE). Ez nagy áldozatokkal, sok éjszakázással járt – 

különösen, hogy közben négy gyerekünk cseperedett. 

Négy éve dolgozom építészként, az első szakmám azóta a 

„hobbimmá” lett (heti egy előadást tartok az egyetemen). Mégis, 

bármennyire műszaki kérdések irányítják is a munkám, minden feladatot 

végig gondolok bölcsész fejjel is, és ez nagy előnyt és magabiztosságot ad.  

  



Fekete Gergő 

 

 

 

 

Foglalkozás: pék, vállalkozó 

Munkahely: Artizán Pékség, Fågel by Artizán 

 

 

Bár a családjában nem ez volt a hagyomány, mindig is a vendéglátás 

érdekelte. Középiskolai tanulmányai után Skóciába került, itt is 

vendéglátásban dolgozott, majd diplomát is szerzett Edinburgh-ban. 

Összesen 12 évet élt Skóciában. De angol, francia, holland, svéd, dán, 

német, belga munkatapasztalatot is szerzett. Végül eljött az idő, hogy saját 

pékséget nyisson, és nem sokon múlt, hogy ez nem itthon valósult meg, de 

aztán szerencsére Budapesten nyitotta meg 2015-ben az Artizánt.  

2018-ban megnyitotta második üzletét, a Fågel nevű zabkásázót, ami az 

első ilyen hely volt hazánkban. Azóta még két boltja nyílt meg.  

 


